

走遍南港展覽 2館 吃盡山珍海味 Xummy Map 吃貨(集) 草 換好禮

身為一流的吃貨族,必須率先取得"美味利器"開疆闢土,找尋"健康食品"補充所需營養,順著香味往高處探索,熟悉的"臺灣美食"香氣撲鼻而來,接著徜徉在"異國風味"中,完成任務成為吃得健康、活得快樂的懂吃一族!

Do you consider yourself a foodie? If so, you cannot afford to miss this opportunity to explore the finest cooking equipment, trendy healthy foods, mouth-watering Taiwanese delicacies, and exotic culinary delights. As you journey through the scrumptious landscape, collect stamps that you can trade in for a gift. Don't miss out on this unique opportunity to embark on a foodie adventure at the Food Taipei Mega Shows!

TaiNEX 2

吃貨守則

- 請於6/14-6/17至南港展覽 2館完成吃貨集章任務, 集滿4個蓋章,即可在4樓 展場內「臺灣美食(S區)」 集章櫃台兌換精美禮品。
- 四個集章處分別位於南港 展覽2館1 & 4樓,展場 內大走道上的服務台。
- 每人只有一次機會。
- 精美小禮品數量有限,換 完為止,請號召吃貨共襄 盛舉。

Rules for Foodies:

- Trade in 4 stamps for a gift at 'Taiwanese Food' counter located on the 4th floor of the showground.
- Four stamps are placed separately at four different information desks located on the main aisles of the 1st and 4th floors of TaiNEX 2.
- Each person is limited to one gift.
- The gifts are limited and will be distributed on a first come, first served basis.